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Szanowny Panie Prezydencie,

W związku z docierającymi do mnie coraz liczniejszymi zgłoszeniami zaniepokojonych 
Rodziców i Pracowników - wynikających z obecnej sytuacji epidemiologicznej zarówno 
w kraju jak i Naszym Mieście Koszalinie, zwracam się z następującymi zapytaniami:

1. Ile przypadków zachorowań na Covid -19 odnotowano w okresie od 1 stycznia 2022 r. 
w koszalińskich placówkach edukacyjnych (szkołach, przedszkolach i żłobkach) ?

Proszę o udzielenie informacji poprzez wskazanie dokładnej liczby zachorowań konkretnie 
w każdej koszalińskiej placówce (przy czym z podziałem osobno na liczbę zachorowań wśród 
dzieci i nauczycieli)

2. Jakie procedury formalne i faktyczne - niezależnie od ogólnopolskich uregulowań 
państwowych - zostały wprowadzone i obowiązują w koszalińskich jednostkach 
edukacyjnych w zakresie zapobiegania zakażeniom koronawirusem ?

3. Czy w koszalińskich jednostkach te procedury są przestrzegane (np. w zakresie 
obowiązku noszenia maseczek przez rodziców, gości; dezynfekcji rąk itp.) ?

Otrzymuję sygnały od części rodziców, że te procedury i obostrzenia niejednokrotnie niestety 
nie są przestrzegane.

4. Czy - a jeżeli tak to jaki sposób sprawowany jest nadzór nad tymi procedurami przez 
organ prowadzący placówki oświatowe, tj. Prezydenta Miasta Koszalina ?

Wydaje się, że w obecnym stanie na terenie Polski, powinniśmy zintensyfikować nasze 
działania w celu zapobiegania zakażeniom koronawirusem zarówno wśród dzieci i rodziców, 
jak i kadry nauczycielskiej oraz pomocniczej w koszalińskich placówkach oświatowych.

Mając to na uwadze, proszę o zebranie w/w. danych i udzielenie informacji w żądanym przeze 
mnie zakresie.

Radna Rady Miejskiej Oliwia Skórka
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